

Call for peace – WFSW-General Assembly – Marrakech – May 12, 2022

WFSW appeals to an immediate ceasefire and to an end of all the conflicts which are currently taking place in the world. It is unacceptable that huge amounts of money are dedicated to war and weapons, while all over the world the basic needs of peoples and society are not fulfilled.

WFSW calls for an immediate application of the Treaty for the Prohibition of Nuclear Weapons adopted on July 7th, 2017.

WFSW claims that peace can only be achieved by way of negotiation between parties in conflict. Such a negotiation should take into consideration the people's aspiration to security, as well as their legitimate rights, including the right to control their own destiny.

Science and scientific cooperation are a powerful driver of peace.

As scientific NGO, WFSW re-asserts its commitment for peace, and upholds the opinion that the role of the United Nations in such a process must be recognized, valued and respected by all.

Appel à la paix – FMTS-Assemblée générale – Marrakech – 12 mai 2022

La FMTS appelle à un cessez-le-feu immédiat et à l'arrêt de tous les conflits actuellement en cours dans le monde. Il est inacceptable que d'énormes sommes d'argent soient consacrées à la guerre et aux armements, tandis que dans le monde entier les besoins essentiels des peuples et de la société ne sont pas satisfaits.

La FMTS appelle à l'application du TIAN (Traité pour l'interdiction des armes nucléaires) adopté le 7 juillet 2017.

La FMTS affirme que la paix ne peut être obtenue que par voie de négociations entre les parties en conflit. Ces négociations doivent prendre en considération l'aspiration des peuples à la sécurité, ainsi que leurs droits légitimes, y compris leur droit à l'auto-détermination.

La science et la coopération scientifique sont un puissant facteur de paix. En tant qu'ONG scientifique, la FMTS réaffirme son engagement pour la paix et souligne que le rôle de l'ONU dans ce processus doit être reconnu, mis en valeur et respecté par tous.